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Verslag KNBSB-Congres op zaterdag 7 december 2024 
 
Plaats:     Kinheim, Pim Mullierlaan 1, Haarlem. 
 
Tijd:     10.00- 12.30 uur 
 
Aanwezigen Bondsbestuur: Gregor Rossen (voorzitter), Simone Willemse, Paul van Kimmenaede, Nicole 

van de Graaf, Elliott Rivera, Garmt Kolhorn. 
 
Aanwezigen Commissie van Sander van Elst, Jan van Gorkum, Ilse Kaandorp, Jan Kuipers, Chris Licher. 
Toezicht:        

 
Aanwezigen Bondsbureau:  Stefaan Eskes (algemeen directeur), Peter Kwakernaak (technisch 

directeur), Holland Dijksman, Carmen Grätz, André Kuipers, Angelique 
Linschoten, Gijs Selderijk, Seb Visser, Jolanda van der Vloed. 

 
Aanwezige verenigingen: Er zijn 21 van de 145 verenigingen aanwezig. Zij vertegenwoordigen 4.528 

stemmen van de in totaal 17.064 stemmen.  
     Adegeest, Amsterdam Pirates, Blue Birds, Diamonds Amsterdam, Domstad 

Dodgers, DSS, Green Hearts, Herons, Hoofddorp Pioniers, Kinheim, 
Neptunus, Odiz Frogs, Olympia Haarlem, Onze Gezellen, Orioles, Portland 
Poema’s, Storks, Thamen, Twins, Urbanus, UVV.  

 
 
Overige aanwezigen: Peter van der Aart, Geert-Steven Gruppelaar, Michelle Bruijn, Erik Eilering, 

Dolf van den Esker, Wil Kitslaar, Jurjan Koenen, Bert Loggen, André Prins, 
René Ras, Linda van Rekum, Patrick Reus, Sherandel Rosa, Caroline Spoor, 
Carolien Stadhouders, Linda Steijger, Jut Stuij, Gerard Vaandrager. 

 
Afwezig met berichtgeving:  
 

 
1. Opening en mededelingen 
De voorzitter, Gregor Rossen, opent de vergadering om 10.03 uur en heet alle aanwezigen van harte 
welkom.  De voorzitter bedankt Kinheim voor de gastvrijheid.  

 
Mededelingen. 
Voorafgaand aan het Congres heeft op maandag 2 december een vragenuur financiën 
plaatsgevonden. Acht verenigingen hebben zich aangemeld, waarvan er vijf verenigingen gekomen 
zijn en drie verenigingen hebben vragen gesteld.  

 
Algemene vragen kunnen aan het einde van een onderwerp of bij de rondvraag gesteld worden. 
Door een vereniging zijn schriftelijke vragen ingediend.  

 
Met een moment stilte wordt stilgestaan bij de overledenen in de afgelopen periode.  

 
2. Vaststelling agenda 
De agenda wordt vastgesteld. 

 
3. Vaststelling verslag Congres 24 april 2024    
a) Bijlage - Vragenuur financiën april 2024 
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       Tekstueel: 
        De datum van het verslag moet zijn 24 april 2024. Er zijn geen andere opmerkingen of                  
 aanvullingen.  
        Het verslag is vastgesteld. 
 

Naar aanleiding van: 
Geen opmerkingen. 

 
De voorzitter gaat in op de afgelopen periode. Er is veel gedaan en er is gestart met een nieuw 
bestuur. Strategie en beleid zijn opgesteld. Ter ondersteuning van het opstellen van strategie en 
beleid zijn inspraaksessies georganiseerd. De voorzitter geeft aan dat het een leerzaam jaar is 
geweest, waarbij de conclusie is dat iedereen de schouders eronder moet blijven zetten.  

 
4. Presentatie Bestuur door Elliott Rivera: Voortgang 2024 en verwachte resultaten 2024 
Voor details wordt verwezen naar de presentatie.  

 
Elliott Rivera leidt de presentatie in met de opmerking dat cijfers niet altijd alleen zwart-wit zijn, 
maar dat achter alle cijfers ook een verhaal zit.  

 
Het jaar 2024 laat een licht stijgende, maar solide lijn zien. De verwachting is dat het jaar 2024 
positief afgesloten zal kunnen worden. De topsport laat in het geheel alleen zwarte cijfers zien.  

 
In april 2025 wordt het systeem Focus On Your Sport (FOYS) geïnstalleerd.  
 
Voor verenigingssport in het algemeen zien de cijfers er goed uit. Er zijn lichte afwijkingen 
vergeleken met de begroting, maar deze zijn marginaal. De prognose is positief.  De penningmeester 
heeft alle vertrouwen in het eindresultaat 2024. 

 
De voorzitter bedankt Elliott Rivera en geeft het woord aan Jan Kuipers voor het volgende 
agendapunt.  

 
5. Presentatie Commissie van Toezicht over 2024   
Jan Kuipers geeft een terugblik op 2024 en leest daarvoor het verslag van de Commissie van 
Toezicht voor.  

 
Er is een start gemaakt door de werkgroep governance. De ontwikkelingen binnen andere bonden 
zijn verschillend. Sommige bonden kiezen voor een ander besturingsmodel. Het huidige model, dat 
inmiddels zes jaar bestaat, is geëvalueerd. Op het voorjaarscongres 2025 zullen voorstellen over de 
governance gedaan worden.  

 
In januari 2025 wordt een zelfevaluatie uitgevoerd om vast te stellen hoe het bestuur heeft 
gepresteerd. Vanuit die zelfevaluatie kan het bondsbestuur werk maken van haar eigen slogan “Aan 
de slag”.  

 
Uit de zaal wordt gevraagd of er, voor deze presentatie en de presentatie van Elliott Rivera, 
decharge verleend moet worden. De voorzitter geeft aan dat dit in het voorjaarscongres plaatsvindt. 
 

6. Presentatie bestuur: Beleid KNBSB en jaarplan 2025    
Simone Willemse gaat in op de strategie en het jaarplan. Deze presentatie zal samen met Peter 
Kwakernaak en Stefaan Eskes verzorgd worden. Voor details wordt verwezen naar de presentatie.  
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Simone Willemse merkt op dat het bestuur voor de strategie en het beleid staat en dat de 
professionals voor de uitvoering staan. 
 
De strategie is gevormd op basis van input vanuit NOC*NSF en vanuit de leden. Dit is gedaan bij de 
Honkbalweek in Haarlem. Daarnaast zijn er strategiesessies geweest met het Bondsbureau en een 
inspraaksessie met de Directie. Het bestuur heeft het daarna opgestelde plan laten toetsen door de 
Commissie van Toezicht.  
 
De strategie is opgedeeld in vijf thema’s, met kritische succesfactoren. Dat is weergegeven in een 
matrix. Deze matrix is bij binnenkomst op de locatie uitgedeeld.  Het bestuur heeft de overtuiging 
dat Honkbal, Softbal en Baseball5 belangrijke sporten zijn in het sportlandschap. De kritische 
succesfactoren zijn leidend om de thema’s uit de strategie te kunnen bereiken.  
 
Simone Willemse neemt de matrix door.  
Communicatie gaat over het naar buiten treden als sport. Waar staan we voor en wat is ons uniek 
sellingpoint. Ook de interne communicatie speelt een rol.  Wat is en doet het bestuur, wat is en doet 
het bondsbureau, wat is en doet een vereniging. Hierbij is belangrijk hoe dit wordt besproken en 
hoe dit aan elkaar wordt overgebracht. Uitgesproken wordt dat er nog ruimte voor verbetering is.  
 
Sportiviteit en respect.  
Iedereen zal zich sociaal veilig moeten voelen bij de sportverenigingen. Sociaal veilig is een 
basisvoorwaarde om de sport succesvol te laten zijn.  
 
De volgende thema’s worden genoemd. Passend aanbod, vitale vereniging, bekwaam kader, inclusie 
en diversiteit en een veilige en gezonde sportomgeving.  
 
Naast voornoemde vijf thema’s is er nog een extra thema opgenomen en dat gaat over 
talentontwikkeling en Topsport.  Talentontwikkeling en Topsport heeft een aparte status binnen de 
sport. De financiering komt vanuit NOC*NSF gelden met daaraan gekoppelde doelstellingen. 
Talentontwikkeling raakt ook de andere thema’s.  
 
Passend aanbod gaat over het bereiken van deelnemers. Onderzocht wordt hoe andere 
doelgroepen aangesproken kunnen worden, zoals mensen met een fysieke of mentale uitdaging. De 
sport zal zo ontwikkeld moeten worden dat deze aan blijft sluiten op de behoeften van vandaag.  
 
Stefaan Eskes gaat in op het jaarplan 2025. 
Versterken van het fundament van de competities.  
Op welke manier sluiten we aan bij de wensen die er nu zijn. Op een aantal gebieden zijn 
aanpassingen doorgevoerd om de aansluiting te versterken. De plannen worden samen met de 
verenigingen opgepakt met als uiteindelijke doel dat met plezier op de sportvelden gestaan wordt.  
 
Nieuw aanbod. 
Dit gaat vooral over toernooivormen en kortere competitievormen. Dit wordt samen met de 
verenigingen uitgewerkt.  

 
Actieve promotie. 
Dit betreft actieve promotie van Baseball5 in het onderwijs. Er zijn contacten met de KVLO, de 
vakvereniging voor docenten en leerkrachten lichamelijke opvoeding en combinatiefunctionarissen, 
onderwijs en sport.  
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Voor een brede leeftijdsgroep (30-60 jaar) zal SlowPitch gepromoot gaan worden, waarbij ook 
gekeken wordt naar mensen met een beperking. Bij een aantal verenigingen is SlowPitch succesvol 
van de grond gekomen.  
 
Simone Willemse gaat in op het onderwerp vitale verenigingen.  
Het dalende ledenaantal bij verenigingen tekent een verhoogde druk op diezelfde verenigingen. De 
vraag is wat vitale verenigingen zijn en welke kritische succesfactoren horen daar dan bij. Vitaliseren 
van verenigingen en bijbehorende activiteiten moeten op zowel lokaal, als regionaal niveau, 
georganiseerd worden. De lokale sportakkoorden bieden veel mogelijkheden. Het initiatief om hier 
wat mee te doen ligt bij de vereniging. Vanuit het bondsbureau kan geadviseerd worden met de 
ondersteuning van deze initiatieven. Daarbij moet ook de onderlinge samenwerking verbeterd en 
geïntensiveerd worden. Er zijn op dit gebied al mooie initiatieven van verenigingen, die met elkaar 
samenwerken. Vandaag is de ontmoeting op het congres, maar aangegeven wordt dat er 
mogelijkheden zijn om ook lokaal of regionaal aan te schuiven bij initiatieven, zoals een 
verenigingsbijeenkomst of initiatieven vanuit NOC*NSF. Samen aan de slag komt ook in dit thema 
terug. 
 
Stefaan Eskes licht het samenwerken kort toe. Samenwerking wordt steeds belangrijker. Intern 
wordt gekeken naar verenigingen en aantal leden bij verenigingen. Vanuit het bondsbureau zal 
ondersteuning worden ingericht om verenigingen te helpen bij het opstellen van goed beleid. Bij 
veel verenigingen is groei zichtbaar, maar er zijn ook verenigingen die het steeds zwaarder krijgen.  
  
Simone Willemse gaat in op het onderwerp bekwaam kader. 
Bekwaam kader gaat specifiek over technisch kader en arbitrair kader. Daarin zal de doorlopende 
leerlijn verstevigd worden. Voor andere thema’s is een technisch kader onmisbaar. 
 
Stefaan Eskes vult aan dat intern de organisatie niet goed was ingericht om opleidingen goed in te 
vullen. Het laatste jaar is daar meer aandacht aan besteed. Zowel de instroom, als doorstroom van 
het technisch en arbitrair kader krijgt meer aandacht.  

 
Simone Willemse deelt mee dat op 1 maart  2025 de dag voor officials wordt gehouden, die is 
gericht op de jeugd binnen de verenigingen. Het gaat daarbij om zowel eigen leden als 
scheidsrechters.  
 
Ruimte en accommodaties.  
Dit staat steeds meer onder druk en is een schurend vraagstuk tussen gemeenten en verenigingen. 
Van belang is dat sportparken goed benut worden. Verenigingen kunnen hier ondersteuning bij 
krijgen. 
Stefaan Eskes vult aan dat dit heel belangrijk is en steeds vaker aan de orde komt. In Haarlem 
verdwijnt bijvoorbeeld een veld voor ov-voorzieningen. Er wordt een meldpunt ingericht voor dit 
soort vraagstukken vanuit verenigingen. Per casus wordt bekeken welke ondersteuning nodig is en 
wie of welke organisatie dit gaat oppakken. 
 
Inclusie, veilig en gezond sporten.  
Simone Willemse gaat in op inclusie, veilig en gezond sporten. Benadrukt wordt dat het ook om 
sociaal veilig sporten gaat. Er zijn meldingen van incidenten bekend en dat vraagt om goede 
regelgeving. Er liggen beleidsplannen die nog in ontwikkeling zijn. Sociaal veilig sporten raakt ook 
het onderwerp gelijkwaardigheid. 
 
Stefaan Eskes vult aan dat dit voor beleidsmakers nieuw is. Britt Vonk heeft voor het plan veel 
voorwerk gedaan.  Sonja Noort is de integriteitsmanager. 
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Topsport en talentontwikkeling.  
Peter Kwakernaak licht de ambities en doelen toe. Op hoofdlijnen zijn deze gedefinieerd. De 
samenwerking met academies en verenigingen wordt voortgezet en verder ondersteund. Talent 
blijft opgeleid worden. Het delen van kennis wordt verder geïntensiveerd. Voor het in kaart brengen 
van talenten wordt steeds meer data-driven gewerkt. Data driven werken speelt onder andere bij 
player development. Op basis van die data worden ook selecties gemaakt.   
Ambitie is eenvoudig. In 2028 behalen van twee medailles (honkbal en softbal) op de Olympische 
Spelen. Voorafgaand zullen in 2027 de kwalificatietoernooien gewonnen moeten worden.  
 
Simone Willemse geeft nu de gelegenheid tot het stellen van vragen. 
Vraag: TC-volgsysteem is niet opgenomen in het jaarplan? 
Antwoord: Stefaan Eskes geeft aan dat het volgsysteem moet dienen om te volgen wie ertoe is aan 
een volgende stap, inclusief de scheidsrechters. Een monitoringssysteem is er nu niet, maar zal 
worden geïmplementeerd.  Toegevoegd wordt dat de strategie voor een periode van vier jaar is, en 
het jaarplan alleen voor 2025. 
 
Vraag: Baseball5 komt overal terug, zelfs als aparte sport. De vragensteller is benieuwd naar de 
resultaten tot nu toe.  
Antwoord: Stefaan Eskes geeft aan dat een start gemaakt is met Baseball5. Daarbij was de vraag of 
dat via de verenigingen van de grond zou kunnen komen. Dat blijkt in de praktijk tegen te vallen. Het 
blijkt niet eenvoudig om een nieuwe tak van sport van de grond te krijgen. Baseball5 is een 
laagdrempelige manier om onze sporten te introduceren. Deze sport in het onderwijs onder de 
aandacht brengen is eenvoudiger, hoewel in eerste instantie er tot drie keer toe een plan was 
neergelegd dat niet omarmd werd. Inmiddels is dit beter ontwikkeld.  
Simone Willemse vult aan dat bij Baseball5 niet veel ruimte nodig is. Eenvoudig te implementeren in 
gymlessen, wat een mooie stap in het onderwijs is. Baseball5 biedt kansen voor deze sport. Er zijn 
verenigingen waar ledengroei te zien is na het omarmen van Baseball5. 
 
Vanuit de zaal wordt opgemerkt dat de uitrol van Baseball5 energie kost, maar vraagt ook 
omdenken. Baseball5 kan zeker een succes worden.  
 
Vraag: Bij de organisatie van Baseball5 worden lokale partijen genoemd. Welke partijen zijn dit? 
Antwoord: Simone Willemse geeft aan dat dit bijvoorbeeld buurtsportcoaches kunnen zijn. 
Stefaan Eskes licht toe dat er best practices zijn, waar leraren lichamelijke opvoeding Baseball5 
oppakken. Die worden vervolgens in contact gebracht met verenigingen.  
Simone Willemse zegt toe dit ook naar de mbo-raad te zullen communiceren.  (ACTIE) 
 
Vraag: Een praktische kant is dat locaties op scholen vaak te klein zijn voor de groepen die mee 
willen doen aan Baseball5. Zo zijn er vijftien scholen waar 33 kinderen in een locatie zitten die 
kleiner is dan de vergaderlocatie van vandaag. De ruimte van basisscholen is te klein.  
Antwoord: Simone Willemse geeft aan dat een oplossing is om naar kleinere spelvormen te gaan. 
Een goede leerlijn neerzetten is belangrijk. In tweeëntwintig herscholingsprogramma’s, wordt 
aandacht gegeven aan Baseball5. In het KVLO-magazine komt een uitvoerig artikel te staan over 
Baseball5. Er zijn adviezen geschreven hoe Basebal5 vorm te geven in de lessen.  
 
Vraag: Is het mogelijk om de best practices te delen? 
Antwoord: Het bestuur zegt toe deze te zullen delen. Ook zal er gezorgd worden dat er input 
hiervoor geleverd kan worden.  (Actie) 
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Opmerking uit de zaal: Samenwerken tussen verenigingen wordt belangrijker. Een jaar geleden is 
afgesproken dat de clustervergaderingen door de verenigingen zelf georganiseerd moeten worden. 
In de cluster Zuidwest Nederland/Rotterdam Den Haag valt op dat daar al meer dan een jaar niet bij 
elkaar is gekomen. Opgemerkt wordt dat dit geen verwijt aan de bond is. 
Antwoord: André Kuipers geeft aan dat het een uitdaging is om clusters zelf aan te laten sturen. De 
bond begeleidt dit proces. Er zijn clusters die dit goed oppakken. In de communicatie vanuit de bond 
blijft hier aandacht voor gevraagd worden.   
 
Vraag: Bij het doorlezen van het beleidsplan valt op dat de overzeese gebiedsdelen niet expliciet aan 
de orde komen. Deze gebieden zijn voor de sport onmisbare onderdelen. Helaas lijkt de 
berichtgeving op social media soms gericht te zijn op het wegdrukken van de overzeese 
gebiedsdelen. Wat is de visie van de bond hierin? 
Antwoord: Simone Willemse geeft dat er een jaarkalender ingericht wordt voor alle activiteiten.  
Er wordt een toelichting gegeven op de acties voor de overzeese gebieden. Belangrijk om te weten 
is, dat de rol van de overzeese gebieden is toegenomen, in de plannen die nu zijn opgesteld. Er 
wordt al veel gedaan en er wordt in de toekomst meer gedaan.  

  
Vraag: Het is goed dat de samenwerking met KVLO wordt ingezet. Hoe is de samenwerking met de 
Johan Cruijff foundation? En hoe wordt sportparticipatie ondersteund? 
Antwoord: Stefaan Eskes geeft aan dat er contacten zijn met zowel de Johan Cruijff foundation en 
met de Krajicek foundation. Helaas wordt niet veel gedaan met het initiatief “Alleen Jij Bepaalt”. 
 
Opmerking: Bij open dagen van de Cruijff foundation wordt de bond gemist. Simone Willemse geeft 
aan dat aanwezig zijn van de bond op deze open dagen een goede suggestie is.  
 
Vraag: Waarom wijst de bond voor ledenwerving terug naar verenigingen?  
Anwoord: Simone Willemse geeft aan dat de ledenwerving alleen vanuit de vereniging kan komen. 
Om dit te ondersteunen worden tools aangereikt. Een communicatieplan kan helpen als verbindend 
middel.  
 
Vraag: Worden websites aangepast door de overstap naar andere systemen? 
Antwoord: Stefaan Eskes geeft aan dat de overgang naar andere systemen meer zou moeten 
opleveren, zoals betere communicatie en een stabieler systeem. Het plan is om in april 2025 over te 
gaan. Omdat dit een complexe operatie zal zijn is het uitgangspunt dat als er tegenslagen zijn, de 
invoering tot na de zomer uitgesteld wordt. De hele overgang zal samen met de verenigingen 
gedaan worden.  
Vanuit de zaal wordt opgemerkt dat de leden niet op de hoogte zijn gebracht van deze 
veranderingen. Stefaan Eskes geeft aan dat er wel verenigingen zijn betrokken, maar dat 
communicatie naar buiten bewust nog niet is gedaan omdat dit voor veel onzekerheid en vragen 
had geleid. Hierop is de reactie dat de communicatie vandaag ook al onrust veroorzaakt. Stefaan 
Eskes geeft nogmaals aan dat eerdere communicatie bewust niet is gedaan omdat er eerder 
onvoldoende details bekend waren om te delen. Er zal een periode zijn dat beide systemen naast 
elkaar zullen blijven draaien.  
 
Vraag: De vraag wordt gesteld wanneer er communicatie over een transitie pad komt.  
Antwoord: Stefaan Eskes zegt toe hier volgende week mee aan de slag te gaan (ACTIE).  
 
Vraag: De vraag wordt gesteld of vragen over nieuwe systemen en tijdspad naar de bond gestuurd 
kunnen worden, om de antwoorden in een Webinar door te nemen.  
Antwoord: De voorzitter geeft aan dat deze transitie een ingewikkeld proces. Een webinar zal op 

korte termijn worden georganiseerd. 
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De voorzitter gaat over tot een korte pauze. 

  
Na de pauze wordt overgegaan tot de uitreiking van zes KNBSB Awards 2024. 
Thomas Maas, Coach van het jaar, Softbal 
Lisa Hop, beste werpster 
Christian Diaz, MVP Hoofdklasse Honkbal 
Madison Huskey, MVP Hoofdklasse Softbal 
JC Salboran, beste werper 
Greg Muller, Coach van het jaar Honkbal 

  
7. Presentatie begroting 2025 (zie agendapunt 4 voor bijlage)  
Elliott Rivera licht de begroting 2025 toe. Voor details wordt verwezen naar de bijlage. 
Het financieel vragenuur is zinvol geweest. Er zijn zesentwintig vragen behandeld. Elliott Rivera 
bedankt een aantal mensen voor hun actieve bijdrage aan het vragenuur. 
 
De begroting 2025 ziet er goed uit. De strategische thema’s zijn verwerkt in de begroting. De 
vergelijking van de begroting 2025 versus 2024 laat geen bijzonderheden zien.  
 
Vraag: De vraag is of er een meerjarenbegroting is. 
Antwoord: Stefaan Eskes geeft aan dat er een meerjarenbegroting topsport is en deze is gedeeld 
met NOC*NSF. Daarin is ook de voorbereiding op kwalificatie LA2028 meegenomen. Voor 
breedtesport is er een meerjarenbegroting die vooralsnog in lijn is met 2025.  
   
8. Vaststelling contributie en heffingen 2025  
Voorstel vanuit het bestuur van de KNBSB is om de navolgende onderdelen als volgt te indexeren:  

 Contributie 0,0%  
 Sportlink 0,0%  
 Sponsorheffingen 0,0%  
 Officialvergoedingen 3,04%  
 Behandelingskosten 3,04% 

 
Het bestuur van de KNBSB heeft besloten de sponsorafdracht voor verenigingen met naam 
verbintenis met terugwerkende kracht in 2024 te halveren en met ingang van seizoen 2025 volledig 
af te schaffen. 
 
Op verzoek van de Commissie Wedstrijd Officials (CWO) heeft het bestuur besloten om de 
Instructional League Honkbal (U17) en de Softbal 2e  klasse gelijk te trekken aan de 
wedstrijdvergoedingen van de overige klassen. Hieraan ligt ten grondslag dat bij deze klassen de 
reglementering/wedstrijdduur en de inzet van de official gelijk is aan de andere klassen.  
Doorvoering van wedstrijdvergoedingen bij Softbal U21 is afhankelijk van de implementatie van het 
toekennen van officials aan wedstrijden. 
 
De voorzitter vraagt de vergadering akkoord te gaan met 
- Niet verhogen van de contributie 
- Aanpassing vergoeding officials 
- Sponsorheffingen 
- Administratieve heffingen en beroepszaken 
De vergadering stemt in met het voorgaande. 
 

9. Vaststelling begroting en jaarplan  
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De vergadering gaat akkoord met de begroting 2025 en jaarplan. 
 

10. Bestuur - Voordracht Leden van Verdienste 
Jan Kuipers wordt voorgedragen als lid van verdienste. Jan is honkbalscheidsrechter en lid van 
verschillende organen binnen de sportwereld. Jan Kuipers bedankt de vergadering voor de eer.  
 
Philippe Huber wordt voorgedragen als lid van verdienste. Philippe is softbalscheidsrechter en is lid van 
diverse commissies. Philippe geeft aan dat inzet voor sport als vanzelf gaat en is het bestuur erkentelijk 
voor de waardering.  

 
11. Rondvraag 

 
Vraag: Het lijkt erop dat boetes en administratieve heffingen steeds sneller gegeven worden. Is dat zo? 
Antwoord: Stefaan Eskes geeft aan dat er een trend is dat strafzaken en boetes toenemen. De regels zijn 
echter niet gewijzigd. Voor administratieve heffingen zijn er ook afspraken die reglementair vast liggen. 
Stefaan Eskes neemt de toename van administratieve heffingen mee naar het bondsbureau om te 
bespreken. 
 
Vraag: Opgemerkt wordt dat veel waardering bestaat voor de gemaakte plannen. Vorig jaar is er 
specifiek gevraagd naar ‘de story’, maar dat dit nu niet aan de orde is geweest en ook niet expliciet 
benoemd in de plannen. 
Antwoord: Stefaan Eskes geeft aan dat ‘de story’ (het verhaal van Honkbal, Softbal en Baseball5) 
inderdaad belangrijk is. Het belangrijk is te weten en te communiceren waar we voor zijn en waar we 
voor staan. Dit verhaal moet eenduidig verteld worden en hier kunnen vervolgens 
communicatiemiddelen voor gemaakt worden. Met een groep mensen uit de verenigingen wordt in 
samenwerking met het bondsbureau hier momenteel vorm aangegeven. Ook wordt er een 
communicatiebureau aangesloten. 
 
Tot slot worden de vragen behandeld die voor de rondvraag zijn ingediend. 
 
Vraag: Verenigingen worden uitgenodigd om gehoord te worden en/of advies te geven in 
overlegorganen binnen de KNBSB. Er wordt geen verslag gemaakt. Aan het bondsbestuur wordt 
gevraagd te zorgen voor een juiste verslaglegging.  
 
De vervolgvraag gaat over de communicatie naar de verenigingen. Bij Twins wordt post ontvangen over 
honkbal en softbal. Soms op het verenigingsadres, soms op het privéadres en soms worden berichten 
niet ontvangen. De secretaris van verenigingen zouden in adressenlijst van het bondsbestuur moeten 
staan. 
 
Antwoord:  
1. De afspraak is gemaakt om van deze overleggen geen verslag te maken. Als iemand een 

gespreksverslag wil maken is dat prima.  
2. Verenigingen zijn verantwoordelijk om de juiste personen inclusief contactgegevens bij het 

bondsbureau aan te brengen en bij wijzigingen door te geven. 
 

12. Sluiting 
De voorzitter bedankt iedereen voor de aandacht en inbreng van de aanwezigen en sluit de vergadering 
om 12.25 uur. 
Ook de organisatie van deze dag wordt bedankt voor de goede verzorging en organisatie. 
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Besluitenlijst KNBSB-Congres van 7 december 2024: 
 
1. Het verslag van het Congres van 24 april 2024 werd goedgekeurd. 

2. Begroting 2025 is vastgesteld. 

3. Voorstel niet verhogen van de contributie is vastgesteld. 

4. Aanpassing van vergoedingen voor officials is vastgesteld. 

5. Aanpassing van administratieve heffingen van straf- en beroepszaken is vastgesteld. 

6. Aanpassing sponsorgelden is vastgesteld 

7. Benoeming leden van verdienste akkoord 

 

 

Actiepuntenlijst KNBSB-Congres van 7 december 2024 
 
1. MBO-raad informeren over Baseball5 (Simone) 
2. Zorgen dat input geleverd kan worden voor Best Practices en delen van die input (Bondsbureau) 
3. Opstarten communicatie over transitie pad nieuwe systemen (Bondsbureau) 

 


